

الرسوم

التذاكر		الزوار المقيمون
30 دينار	العرب	اليوم الواحد
10 دينار	المقيمين	يوميين
10 دينار	حامل جواز مؤقت	ثلاثة أيام
1 دينار	الأردنيين	
		زوار اليوم الواحد
90 دينار		تذكرة الدخول

تذاكر سيارات الكهرياء		تذاكر الدليل السياحي	
مركز الزوار - الخزنة (2 كم)	15 دينار	المسار الرئيسي	50 دينار
مركز الزوار - الخزنة / اتجاهين (4 كم)	25 دينار	المسار الرئيسي + المذبح	100 دينار
مدرج البترا - قصر البنت (1 كم)	10 دينار	المسار الرئيسي + الدير	100 دينار
مدرج البترا - قصر البنت / اتجاهين (2 كم)	15 دينار		

الزوار المقيمين الذين يزورون البترا في اليوم الأول من وصولهم من الحدود، يتم اقتطاع رسوم تذكرة الحدود (90 ديناراً أردنياً) ويعودون في اليوم التالي لاسترداد مبلغ 40 ديناراً أردنياً. يرجى إبراز جواز سفركم ساري المفعول إلى مكتب التذاكر.

رسوم دخول الاطفال أقل من 12 سنة مجاناً.

تكون الزيارة متتالية لمن يحمل تذكرة دخول لمدة يومين أو ثلاثة أيام.

رسوم المقيمين هي 10 دنانير أردني، على أن يحمل المقيم بطاقة إقامة سارية المفعول لمدة سنة على الأقل.

تذاكر الدخول نهاراً لا تشمل العرض الليلي "البترا ليلاً".

يجب على حاملي تذاكر Jordan Pass إبراز تذكرتهم في مكتب التذاكر حتى يتمكنوا من السير في طريق المسار الخلفي.

يجب إبراز التذكرة النهائية عند المشاركة في فعالية البترا بالليل

يمكن للسيارات الكهربائية أن تحمل ما يصل إلى 5 أشخاص في المرة الواحدة.

يتم قبول النقد فقط الدينار الاردني.

ركوب الاطفال أقل من 3 سنوات في السيارات الكهربائية مجاناً.

تكلفة استخدام سيارات الدفع الرباعي من القرية الثقافية إلى بداية طريق الدير 5 دنانير للشخص الواحد/ اتجاه واحد، الخدمة متاحة ذهاباً وإياباً.

توفر السيارات الكهربائية يومياً من الساعة 7:00 صباحاً حتى 17:00 مساءً.

يمكن تمديد مدة زيارة البترا ودفع 5 دنانير عن كل يوم اضافي، يتم تطبيق هذا العرض على فئات التذاكر ذات 50 دينار و 30 دينار، فقط من مركز الزاوير.

Petra Fees

Entry Tickets

ACCOMMODATED VISITORS

One Day	50 JD
Two Days	55 JD
Three Days	60 JD

GENERAL TICKETS

Arabs	30 JD
Residents	10 JD
Temporary Passport Holders	10 JD
Jordanians	1 JD

NON-ACCOMMODATED VISITORS

Entrance Ticket	90 JD
-----------------	-------

Optional Services

CLUB CAR PRICES

Visitor center – Treasury (4 KM)	15 JD
Visitor center – Treasury/ Two ways (8 KM)	25 JD
Petra Theater – Qaser Albint (1 KM)	10 JD
Petra Theater – Qaser Albint/ Two ways (2 KM)	15 JD

TOURIST GUIDE TICKETS

Main Trail	50 JD
Main Trail + High Place	100 JD
Main Trail + Monastery	100 JD

[View More Tourist Guide Tickets](#)

PANORAMIC VIEWS

View Points Opposite the Treasury	15 JD
-----------------------------------	-------

Notes

- Visitors arriving from the border on their first day will pay the border ticket fee of 90 JOD and receive a 40 JOD refund when returning the next day.
- Please submit your valid passport to the ticket office.
- During daylight visiting hours, admission is complimentary for children under the age of 12.
- Visitors holding two or three-day tickets are required to use them on consecutive days.
- A residency card valid for at least one year is required for residents to enjoy the discount fee of 10 JOD.
- The Jordan Pass does not include entry to the 'Petra by Night' show. A separate ticket is necessary.
- Jordan Pass ticket holders are required to present their tickets at the ticket office (in the Nabataean Cultural Village) in order to access the back trail route.
- Daylight ticket is required to attend the Petra by night show.
- Club cars are available upon your arrival, no need to book in advance, as you can make an appointment for return.
- Cash basis only Jordan Diner are accepted.
- Admission to the 'Petra by Night' show is complimentary for children under 10 years old.
- Enjoy 4x4 transfers from the Nabataean Cultural Village to the Monastery trail for 5 JOD per person, one way, available daily from 07:30 to 15:00.
- Club cars are available everyday from 07:00 till 17:00.
- Club cars are available during Petra by night show for elders and disabled visitors, please call +962 3 2156 044 to book this service.
- Visitors can extend their entry to Petra by paying an additional 5 JD per extra day; This offer applies only at the visitor center to tickets priced at 50 JD and 30 JD.